
 
  

Skolebestyrelsesmøde d. 06-06-2024 Kl. 17.00 – 19.00.  
 
Fraværende: Ingen – og velkommen til Nadia Toft Hansen 
  

Emner til evt. bedes oplyst inden mødets start.  
  

 

1. Nyt fra skolen  
Sagsfremstilling:  
Skolens leder orienterer om skolen siden sidst, herunder personalenyt.  

  
Sagsbehandling:  
Orientering  

 

Referat/beslutning:  

• Forbrugsprocent d.d. er 37,9% samlet for skole og SFO 

• Der har været evaluering på APU i skoleledelserne – mange spændende tiltag rundt omkring, og vores 

A-dage matcher godt det, der sker andre steder. 

• Forberedelserne til de sidste uger er godt i gang. 

• Fælles fortællinger i næste uge – se forældrebrev d. 7.juni på aula/overblik 

• Idrætsdage for alle og besøgsdag for 6.kl. i den sidste uge før ferien 

• Forberedelse af A-dage i det nye år begynder i næste uge. 

• Den nye skolepatrulje er under planlægning 

• Meget langt med årets planlægning og kalendergymnastik 

 
2. Nyt fra SFO/Klub  

Sagsfremstilling:  
SFO-leder orienterer om nyt fra SFO og klub siden sidst.  
 
Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning:  

• 1. maj har nu været i gang i 1 måned, og det fungerer fint. Vi arbejder på at få børn fra 4 børnehaver 
bragt samen. 

• Fint at Julie har været med som ekstra voksen i 1.majgruppen. 

• Sommerferie og gæste-SFO i Gråsten er ved at være på plads. 

 

3. Nyt fra formanden  
Sagsfremstilling:  
Bestyrelsesformanden orienterer om nyt siden sidst. 

  
Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning: 



• Vi er med til RUIF festen: CL, UB, Stella, Nadine d. 31.8 kl. 13.00 – 17.00 

• FRO i midten af maj. Emne omkring at elever skal være selvtransporterende til og fra skole. Referat er 
udsendt til resten af bestyrelsen. 

 
4. Konstituering af bestyrelsen. 

Sagsfremstilling:  
Rent formelt skal der konstitueres, så den nye bestyrelse er klar til 1. august 2024. 
Fra medarbejderside er Margit Niemann og Carsten Lydiksen valgt. 

 
Sagsbehandling:  
 
Beslutning 

 

Referat/beslutning:  

• Martin Lund – formand 

• Lise Rohwedder - næstformand 
 

5. Evaluering af morgenmadsarrangement 
Sagsfremstilling:  
Vi havde igen morgenmadsarrangement den 1. fredag i maj. Er der fortsat tilfredshed med dagen? 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 
 
Referat/beslutning:  

• Endnu et godt og hyggeligt arrangement 

• 10 brød = 85 elever og deres forældre. 

• Vi skal overveje starttidspunkt – i år var starten 06.45. Måske skal vi begynde 06.30 af hensyn til de 
familier, hvor man begynder tidligt. 

• 6 juice af hver slags á 1,5 liter er rigeligt.  
 

6. Nyt om Børneunivers i Rinkenæs 
Sagsfremstilling:  
Mandag d. 3. juni var der møde om procesplan for etablering af børneunivers. Kort orientering om dette 
møde. 
 
Sagsbehandling:  
 
Orientering 
 
Referat/beslutning:  

• Et klart politisk signal om, at de ønsker et univers. 

• Procesplan forelagt skole og børnehave. 

• Projekt kommer i høring til august. 
 

7. Evaluering af elevstyret samtale 
Sagsfremstilling:  
Tirsdag d. 4. juni havde vi elevstyret samtale – hvad er forældreindtrykket af denne måde at gøre tingene på? 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 
 
Referat/beslutning:  

• Godt arrangement 

• Skal starte kl. 16.00 aht forældres arbejde 



• Kunne der ligge oplæg fra lærerne i forhold til det eleverne viser? 

• Eleverne skal instrueres bedre i, hvad deres opgave er på dagen. 

• Bedre forældreinstruks om arrangementet. 
 

 
8. Datoer til møder mm. 1. halvår 

Sagsfremstilling:  
Der foreslås følgende datoer frem til 31.12.24: 

• 19.august 

• 20.august – forældremøde og sommerfest 

• 1.oktober 

• 11.november 

• 28.november – skolefest 

• 10.december 
 
Det foreslås at møderne igen ligger 17.00 – 19.00. 
Der vil kunne komme andre møder i forbindelse med etablering af universet. 
 
Sagsbehandling:  
 
Beslutning 
 
Referat/beslutning:  

• Godkendt 
 
 

9. Digitale uv.midler og mobilpolitik 
Sagsfremstilling:  
I folkeskoleforliget bliver der talt om brugen af digitale platforme i undervisningen samt brug af skærme 
generelt. Skolen har i forvejen en mobilpolitik. 
Hvordan tænker vi fremtiden – med det vi ved indtil videre? 
 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 
 
Referat/beslutning:  

• Drøftet. 
 

10. Punkter til næste møde. 
Trafik og selvtransporterende elever 
Talepapir til 1.forældremøde 

Håndtering af lektier, bøger osv. 
 
Næste møder: 

• 19.august 

• 20.august – forældremøde og sommerfest 

• 1.oktober 

• 11.november 

• 28.november – skolefest 

• 10.december 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Ulla Brommann 


